

Alliance Démocratique Rwandaise-ADR- Isangano
-Rwanda Democratic Alliance-RDA
Boîte Postale 22-B-Molenbeek 5, Belgique- tel/fax. 35822401164. E-
mail :info@isangano.org/www.isangano.org

Press release Nr.006/04

Brussels, 01 February 2004

Maj.Alphonse Furuma is no longer the First Vice Chairman of RDA-Isangano

With effect from January 17, 2004, Major Alphonse Furuma ceased to be a member of Rwanda Democratic Alliance (RDA-Isangano) and subsequently the position of first Vice Chairman he was holding within the Executive committee. On grounds of personal and tactical concerns, he asked and was granted the freedom to leave the organisation whereas he renewed his commitment to its objective, principles and strategies. His responsibilities have been taken over by Major Gerard Ntashamaje.

The above developments and changes notwithstanding, RDA-Isangano remains steadfastly committed to working towards political and democratic change in Rwanda. RDA-Isangano continues to grow stronger both in terms of membership and conviction and nothing will deter its forward march towards its objective. RDA-Isangano will continue to undertake the necessary internal reforms and disciplinary measures, in order to strengthen and empower its resolve to bring about a fundamental, people-oriented transformation of our Country, Rwanda.

RDA-Isangano's strength has always been derived from its members' commitment and dedication collectively and individually and it is on this score that Major Furuma's experience is still on records. The high vision of empowerment of Rwandans and the organisation's collective objective will always take precedence over the individual ambitions and aspirations.

Below is the new face of RDA-Isangano leadership :

- Dr. Jean Baptiste Mberabahizi, Chairman
- Major Gérard Ntashamaje, 1st Vice Chairman and Security, Rights and Property Commissioner
- Nkiko Nsengimana, 2nd Vice Chairman in charge of political and external affairs
- Deo Lukyamuzi, Secretary General
- Dr. Dismas Nsengiyaremye, Planning Commissioner
- Major Frank Tega, Mobilisation Commissioner
- Sixbert Musangamfura, Information Commissioner and Spokesperson
- Jean Marie Vianney Nkezabera, Finances Commissioner.

Yours Sincerely,

Sixbert Musangamfura
Spokesperson.

Communiqué de presse N.006/04

Le Major Alphonse Furuma n'est plus Vice Président de l'ADR Isangano.

A partir du 17 janvier 2004, le Major Alphonse Furuma n'est plus Premier Vice-Président de l'Alliance Démocratique Rwandaise, ADR Isangano. Ces fonctions sont dorénavant assurées par le Major Gérard Ntashamaje. Tout en renouvelant son attachement aux objectifs, principes et stratégies de l'organisation, Monsieur Furuma, a demandé à être relevé de ses fonctions pour des raisons purement personnelles et/ou d'ordre tactiques.

L'ADR Isangano a toujours encouragé, tant au niveau collectif qu'individuel, l'esprit d'initiative et la détermination de ses membres. Toutefois, la vision haute de la lutte émancipatrice du Peuple rwandais et les objectifs de l'organisation ont toujours priorité et préséance par rapport aux ambitions et aspirations personnelles, parfois légitimes. Tout en regrettant le départ de notre camarade, une des figures de proue de l'organisation, dont l'expérience dans ce sens reste louable, il a été nécessaire de l'accepter et d'en tirer les conséquences.

Des aménagements internes ainsi que des rappels à l'ordre ont été instaurés en vue d'une plus grande efficacité organisationnelle et d'une meilleure mobilisation des ressources humaines.

Désormais le nouveau Comité Exécutif se présente comme suit :

- Dr. Jean Baptiste Mberabahizi, Président.
- Major Gérard Ntashamaje, 1^{er} Vice président et Commissaire à la sécurité des personnes et des biens.
- Nkiko Nsengimana, 2^{ème} Vice Président chargé des affaires politiques et diplomatiques
- Deo Lukyamuzi, Secrétaire Général.
- Dr. Dismas Nsengiyaremye, Commissaire à la planification.
- Major Frank Tega, Commissaire à la Mobilisation.
- Sixbert Musangamfura, Commissaire à l'Information et Porte-Parole.
- Jean Marie Vianney Nkezabera, commissaire aux Finances

Fait à Bruxelles le 1^{er} février 2004

Sixbert Musangamfura
Porte-Parole